
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 – ___/24  

_____.2024. године 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 40. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 05.06.2024. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно,  

заменик председника Мијодраг Пејић чланови Већа: Миливоје Јеремић, Милија 

Кулашевић, Живан Ршумовић, Младенко Марковић, Борко Вујовић и Игор Мариновић.   

Већница Верица Маричић је најавила одсуство.   

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. РАЗМАТРАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О РЕВИЗИЈИ КОНСОЛИДОВАНИХ 

ФИНАНСИЈСКИХ ИЗВЕШТАЈА ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА 

ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2023.   

 

2.  РАЗМАТРАЊЕ ЗАХТЕВА ГРАЂАНА ЗА ИЗВОЂЕЊЕ 

ИНФРАСТРУКТУРНИХ РАДОВА УДРУЖИВАЊЕМ СРЕДСТАВА У 2024. 

ГОДИНИ И ДОНОШЕЊЕ ОДГОВАРАЈУЋИХ ОДЛУКА 

 

3. КОНТРОЛА НАМЕНСКОГ ТРОШЕЊА СРЕДСТАВА ОДОБРЕНИХ 

КАРАТЕ КЛУБУ „СЕВОЈНО“ ПО ОСНОВУ ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА ЗА  

2. КВАРТАЛ 

 

4. ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА ТРЕЋИ  КВАРТАЛ ПО ОСНОВУ 

ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА  КАРАТЕ КЛУБУ „СЕВОЈНО“ 

 

5. КОНАЧНА ПРИЈАВА УЧЕСНИКА  ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО НА 59. 

МОСИ „УЖИЦЕ 2024“   

 

6. РАЗНО 

  

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са  39. 

седница Већа који је достављен у материјалу. 



  

Пошто није било примедби на записник, председница је исти дала на гласање и     

усвојен је  са 8 гласова „ЗА“. 

 

Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

  

Председавајућа је обавестила присутне да је овлашћена ревизорска кућа 

„ФИНЕКСПЕРТИЗА“ д.о.о. из Београда сачинила Извештај о ревизији консолидованих 

финансијских извештаја завршног рачуна буџета градске општине Севојно за 2023. 

годину. Извештај ревизора чини саставни део Одлуке о завршном рачуну буџета Градске 

општине Севојно за 2023. годину, и потребно је да Веће усвоји извештај и достави га 

Скупштини на разматрање. Извештај  је достављен члановима Већа у материјалу за 

седницу. Отворила је расправу по овој тачки дневног реда.  

Чланови Већа нису имали примедби на Извештај, па је  исти дат на гласање и усвојен 

са 8 гласова „ЗА“. 

    

2. тачка дневног реда 

 

Заменик председника Мијодраг Пејић  је упознао већнике да су се поводом 

временских непогода и обилних падавина јављали грађани са  захтевима за отклањање 

последица невремена. Оштећени су путеви, бујичне воде су уништавале имања, путеве, 

вртове, пластенике. Сви захтеви су   прослеђени надлежним службама у граду. Рекао је да 

су стигла два захтева за удруживање средстава за набавку бетона за израду обрушених 

позида, и то Ковачевић Љубинка улица Радише Бугариновића број 75, и Михаила 

Трнавачевића, улица Мајке Јевросиме број 14. Надлежни из ЈП „Ужице развој“ заједно са 

представницима Градске општине Севојно су изашли на лице места по основу поднетих 

захтева и сачинили предмере и предрачуне. По предрачунима, за обе позиде је потребно 

по 19 метара кубних бетона, а пошто је на рачуну Градске општине Севојно остало 

средстава за удруживање са грађанима за извођење инфраструктурних радова, Пејић је 

рекао да се може  удовољити захтевима. После краће дискусије   чланови већа су са 8 

гласова „ЗА“  донели  два закључка, да се из средстава за удруживање са грађанима на 

територији Градске општине Севојно намењених за 2024. годину за инфраструктурне 

радове,  изврши набавка и транспорт  бетона  за изградњу потпорних зидова у улици 

Радише Бугариновића  број 75 у Севојну, по захтеву Ковачевић Љубинка и у улици Мајке 

Јевросиме 14, по захтеву Трнавчевић Михаила. 

 

 

3. тачка дневног реда 

 

Карате клуб „Севојно“ доставио је периодични - наративни извештај о утрошку 

буџетских средстава за други квартал. Увидом у достављену документацију Веће је 

констатовало  да су средства наменски утрошена у складу са програмом и  са 8 гласова 

„ЗА“ је донет закључак о усвајању   за Карате клуб „Севојно“.   
  



4. тачка дневног реда 
 

Известилац по овој тачки је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић, обавестио је чланове већа да је Карате клуб „Севојно“,доставио  

захтев за одобравање средстава за 3. квартал и пошто је веће констатовано да су средства 

наменски утружена за други квартал нема сметњи да се одобри пренос средстава за трећи 

квартал. 

 

Председница је  дала  на гласање захтев за пренос срестава и  са 8 гласова „ЗА“ је 

донет закључак о усвајању захтева за пренос средстава  Карате клубу „Севојно“ за трећи 

квартал 2024. године.  
 

5. тачка дневног реда 

 

 Известилац по овој тачки дневног реда је Милија Кулашевић, члан Већа задужен за 

ресор спорта, културе и информисања. Обавестио је чланове Већа да се после разговора са 

спортистима дошло до закључка да Градска општина Севојно пријави коначну листу у 

седам спортских грана за 59. МОСИ „Ужице 2024“ где би учествовало око сто спортиста 

не рачунајући вође екипа и руководств. Коначан број ће се знати после обављених 

лекарских прегледа у Амбуланти спортске медицине Ужице када ће се знати тачан број 

учесника.   

 
  

6. тачка дневног реда 
    

Под тачком разно председница Мирјана Ђурић је упознала већнике о последицама 

елементарних непогода које су задесиле Севојно – оштећења путева, имања, усева, кућа, 

позида и друго. На ту тему се развила дискусија у којој су узели учешће сви већници, а 

председница их је обавестила о свим активностима које су предузете ради ублажавања 

последица. 

  

 

  Седница је завршена у 11.15 часова.     

 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА                              

 Славица Марић              Мирјана Ђурић 


